
Contest entry guide

Winner of 6th Kao International Environment Painting Contest for Children “eco together” Planet Earth Grand Prix 
“Wealth of Nature” Thatchaphon Kaeokamkong　（11 years old, Thailand）

Theme: “Together, we are eco-friendly”
Please think about what people can do to protect our precious global environ-
ment. In your picture, show things we can do in our daily life. Below are just a few 
suggestions to help you get started. You could show ways of not wasting water or 
electricity. Or you could show how, by reusing and recycling products, we can 
more completely use the materials we get from our planet. Perhaps you might 
want to show how using eco-friendly products helps to protect animals and 
plants in our important natural surroundings.

Eligibility
Any child (aged 6 through 15 years old) from anywhere in the world.

Entry specifications 
1) Picture size： Paper should be A3 size (297 mm × 420 mm), although pictures to a 
maximum size of 392 mm × 542 mm will be accepted.

2) Medium： Any means of direct drawing, painting, or coloring ‒ crayon, colored 
pencil, watercolor, acrylic or oil paint, ink, wood or linocut printing, etc. ‒ is 
allowed. However, works with pasted elements will not be accepted.

3) Creation： Only one entry per individual is allowed. Only previously  unexhibited 
works created after January 2016 will be accepted.

4) Important advice： Your entry should show that you fully understood and incorporated, 
the “Together, we are eco-friendly” theme into your work. However, the theme should 
not be presented as a catchy phrase or slogan but, rather, artfully expressed in your 
entry. Joint works will not be accepted.

　- If the picture contains writing, it must not show the name of a specific person, 
group, trade name, or company. Similarly, do not show any company, brand, or 
group logo. Pictures showing such names or logos will be disqualified.

How to Enter
1) For each separate work, it is preferable to download an entry form from the Kao 
website and, using a print or copy, fill out the required information and affix the 
completed entry form to the back of the picture.
Entry form download:
http://www.kao.com/jp/en/corp_csr/eco_activities_04_00.html

2) If it is not possible to use such an entry form, you must include the following 
information, using the Roman alphabet, on the back of the picture. Artist: full 
name, date of birth (year, month, day), school year grade and class, contact e-mail 
address, and phone number if available.
School: name, address (including postal code and country), and phone number. 
Picture: title of work. Entrants are also invited to add a few lines (max. 70 words), in 
English or mother tongue, to describe the picture or to write any other relevant 
message.

3) Send it in a flat envelope, inserting cardboard or something firm to ensure it does 
not bend during shipping.

Announcement of winners and
award ceremony

Contest prizewinners and schools will be notified in late November 2016. Contest 
results will also be announced on the Kao website. The award ceremony will take 
place on Saturday, December 10, 2016 at Tokyo Big Sight, the venue of Eco-Pro 2016.
 *The place of the award ceremony and the works display may be changed.
 *The winning works will be on display at Tokyo Big Sight in the Kao booth at Eco-Pro 
2016.

Judges
Chair Fumikazu Masuda Former Professor, Tokyo Zokei University
Sumiko Okubo Artist
Kei Matsushita Professor, Tokyo University of the Arts 
Yoko Oyamada Illustrator
Akemi Ishiwata Exective Officer, Kao Corporation
Naoto Katahira Director, Creative, Kao Corporation
 *Members at February 2016.

Conditions of Entry
・Works will be exhibited, displayed or published by Kao and its affiliates (collectively “Kao”) or 
in Kao’s sponsoring exhibitions and publications. Works may also be modified and used on 
Kao’s website, advertisements, images and publications for public relations and advertise-
ment purposes.

・You agree not to assert any moral rights regarding your entry. ・Ownership of works belongs to Kao. Original pictures will not be returned.・The permission of a parent or guardian is required for entry.・Personal information provided with the entry will be used to contact prizewinners. 
Photographs of winners taken at the award ceremony may be published in publications, 
websites, exhibitions and in other places along with the winner’s name, age, local area of 
residence, nationality, the entry itself, its title, and a written message or description 
submitted with the entry.

Send pictures to
Kao International Environment Painting Contest for Children
Address: 8-3-29 Tajima, Sakura-ku, Saitama 338-8507, JAPAN
Direct contact 
E-mail: kao-contest@hit-bits.com
Phone: +81-48-872-1082
(Phone available only on working days from 10:00-17:00 JST, unavailable on 
weekends and national holidays)

Entry Deadline
Entries must be received by midnight

Monday, September 12, 2016 JST.

Thoughts and wishes regarding the painting
Tree is a natural heritage, which is magnificent and diverse in its own right. It is a natural representative of growth 
and prosperity. Tree is a tremendously valuable resource for all. It is a resource of abundant food, ecological 
system, medicinal herbs, and habitat for wildlife. Tree also purifies air and decreases the wash down of soil. With 
its verdant color, tree can be a place for recreation. When tree is destroyed, it is extremely difficult to restore. 
Therefore, we should take care of the tree and the forest as best as we can so that tree will be with us forever.

“eco together”‒ Planet Earth Grand Prix : Single award ‒ Plaque, digital camera, and art materials
“eco together”‒ Kao Prize : Six awards ‒ Plaque and digital camera
Eco Friend Prize : Twenty five awards ‒ Certificate, art materials, and stationery
Group Prize : Five groups ‒ Certificate, art materials or stationery
* Prize goods may be changed without notice.
* Winners of the "eco together" - Planet Earth Grand Prix and the "eco together" - Kao Prize will be invited to attend the award ceremony at Tokyo 
Big Sight on Saturday, December 10, 2016, where the Eco-Pro 2016 exhibition is being held. Expenses will be paid from anywhere in the world, for 
the winners and one guardian each.
* Eco Friend prizes will be sent to the schools of the winners.
* Group prizes are awarded to elementary and junior-high schools and art classes. Prizes will be sent to the five groups that submit the most entries.
* In each prize category, the number of awards may increase depending on the number of individual and group entries.
* If you cannot be contacted with, your painting shall not be judged.

Prizes

Sponsored by Kao Corporation

7

第六屆花王國際兒童環境繪畫比賽eco together地球大賞「大自然的財富」
Thatchaphon Kaeokamkong (11歲，泰國)

作品說明：
樹木是世界的資產宏偉而具備各種面貌，代表大自然的生生不息，孕育大地萬物，它同時也淨化空
氣、並減輕雨水對土壤的沖刷。青翠的大樹也是休養生息的好去處，一旦樹林被毀壞就非常難復原
了！所以我們應該要盡全力好好愛護樹木與森林，讓樹木永遠和我們在一起。

參賽規定與條款

活動主題：一起做環保

『Together, We are eco-friendly.』

想想看人類可以做什麼來保護珍貴的地球環境，將日常生活中可以做到

的事呈現在畫作當中，例如：節約用水、用電，或是透過回收、重複使

用產品更徹底地利用地球上的資源，又或可以選用不破壞生態的產品以

保護大自然環境中的動植物。

參賽資格
全球各地 6 到 15 歲兒童。

參賽規則

1）圖紙尺寸

請使用 A3 尺寸（297 mm × 420 mm）的圖紙，我們接受的最大圖紙

尺寸為 392 mm × 542 mm。

2）素材

可使用任何直接繪圖或上色的方法，例如：蠟筆、色鉛筆、水彩、壓克

力顏料或油彩、墨汁、木板或亞麻油氈浮雕版等，但不接受剪貼作品。

3) 創作

每一個人只能報名一件作品，可接受 2016 年 1 月以後創作且未曾公開

展示的作品。

4) 重要說明

參賽者必須充分了解並結合主題「eco together」於畫作中，主題不宜以

文句或標語形式置於作品中。

．不接受共同創作。

．若圖面內有書寫文字，則不得顯示出特定人士、團體、商標或公司名稱，

   也不得顯示出任何公司、品牌或團體的標誌，出現此類名稱或標誌的

   作品將失去參賽資格。

報名方式

（1）請參賽者至花王公司網站下載報名表，並於列印或影印後填寫各項

必要資料，再黏貼於各件作品的圖紙背後。

（2）如果無法下載報名表，必須在圖紙背後填寫以下資料。

． 參賽者：清楚書寫中英文全名、出生西元年 / 月 / 日、就讀學校 / 年級 /

   班級、聯絡電話，以及電郵地址 email。

．學校資料：名稱、地址（含郵遞區號及國家）與電話／傳真號碼。

．繪圖內容：作品標題。請參賽者以中文或英文簡介圖畫的內容，最多

   70 個字。

（3）將作品平放入信封當中，或放置厚紙板以保護作品，避免捲曲折損。

＊備註：

．參賽作品可能展示於花王網站或刊載於廣告和公關文宣上。

．參賽作品的著作權與所有權均將移轉給比賽主辦單位，且主辦單位不會歸還作品。

．參賽者必須取得家長或監護人的同意。

．主辦單位將會使用作品隨附的個人資料聯絡得獎者，並會在頒將典禮上拍攝得獎人照片，

   同時公布得獎人姓名、年齡、居住地區、圖畫、圖畫主題，以及參賽時書寫的作品訊

   息或內容描述。展出得獎作品時，將會公開這些資訊，亦會刊載於展出參賽作品的印

   刷出版品或網站等處。

公布得獎人及頒獎典禮
將在 2016 年 11 月底，將通知比賽得獎人姓名及其就讀學校，比賽結果

也將公布於花王公司網站。2016 年 12 月 10 日（週六）在東京國際展覽

中心的環保產品展舉行頒獎典禮。

＊得獎作品將於東京國際展覽中心 2016 環保產品展花王攤位中展出。

評審
Chair Fumikazu Masuda 前東京造型大學教授

Sumiko Okubo　          畫家

Yoko Oyamada　         插畫家

Kei Matsushita　         東京藝術大學設計系教授

Naoto Katahira　         花王集團創意總監

Akemi Ishiwata　        花王集團執行役員

收件地址
花王國際兒童環境繪畫比賽　收件小組

地址：235 新北市中和區橋和路 110 號 2 樓

聯絡電話
花王（台灣）股份有限公司（營業日 09:00–17:00，週末、

國定及公司假日恕不提供詢問服務）

電話：0800-061-668   傳真：02-8913-1153

收件截止時間
台灣之繪畫作品收件截止時間為

2016 年 9 月 5日（以郵戳為憑）

主辦單位：花王集團

「eco together」－地球大賞：共 1 名－獎牌、數位相機及美術用品

「eco together」－花王賞：共 6 名－獎牌、數位相機

環保之友獎（Eco Friend Prize）：共 25 名－獎狀、美術用品和文具

團體獎：共 5 組－獎狀、美術用品或文具

＊本集團保留更換獎品之權利，恕不另行通知。

＊費用支付：我們將邀請全球各地「eco together」－地球大賞與 「eco together」－花王賞的得獎者，以及陪伴出席的監護人一起參加 2016 年 12 月 10 日

   ( 週六 ) 於東京國際展覽中心的 2016 年環保產品展中舉辦的頒獎典禮。

＊環保之友獎的獎品，將寄送至得獎人就讀的學校。                ＊各獎項類別均會視參賽人數及團體數量，增加得獎人數。

＊團體獎將頒發給中小學及美術補習班，以交件數量及整體表現作為評審依據，獎品將寄送提出最多參賽作品的團體。 

＊若依報名資料無法聯繫作者或學校，將取消參賽資格。 

獎項


